

πληρωτή υπουργού Οικονομικών Π. Οικονόμου καταγράφονται μία προς μία οι φοροπαραβάσεις και τα μόρια που συνοδεύουν την καθεμία», *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 22-9-2011.

«Ακόμη και αυτόφωρο για φοροπαραβάσεις όπως η μη έκδοση αποδείξεων θα προβλέπει το νέο θεσμικό πλαίσιο για την αντιμετώπιση της φοροδιαφυγής», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 23-9-2010.

«Κίνητρα για όσους παραδέχονται φορο-παράβαση» (τίτλος), *ΕΘΝΟΣ* (ηλ. έκδ.), 27-2-2008.

«ΥΠΕΕ: πρόστιμα 189 εκατ. ευρώ σε επιχειρήσεις για φοροπαραβάσεις» (τίτλος), *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 20-1-2007.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: φοροπαράβαση 5, φοροπαραβάσεις 340 / φορο-παράβαση 1]

φτωχοποίηση

«Η πολιτική του Μνημονίου, σημειώνει το ΙΝΕ, θα επιφέρει τεράστια επιδείνωση στο βιοτικό επίπεδο μισθωτών και συνταξιούχων, που την επόμενη τριετία θα μειωθεί κατά 30%, οδηγώντας ουσιαστικά σε “φτωχοποίηση της μισθωτής εργασίας”», *Η ΑΥΓΗ* (ηλ. έκδ.), 16-9-2010.

«Σε ακόμη μεγαλύτερη έκρηξη της ανεργίας, συμπίεση της αγοραστικής δύναμης και “φτωχοποίηση” ειδικά των νέων αλλά και όσων βρίσκονται στα πρόθυρα της συνταξιοδότησης», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 25-4-2010.

«Κοντολογίς, οι αγώνες συντήρησης των δικαιωμάτων θα συνεχιστούν, αλλά με νέα εμπόδια: Τη φτωχοποίηση των αστικών στρωμάτων και τις νέες εισροές εργατικού δυναμικού από την ύπαιθρο, λόγω υποχώρησης του αγροτικού εισοδήματος», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 2-5-2009.

«Όχι μόνο δεν πήρε το μήνυμα, θα πάρει το μάθημα, όταν καταθέσει το νομοσχέδιο όχι μόνο για τις ενοποιήσεις-φτωχοποιήσεις των Ταμείων, αλλά και για τα περίφημα “δεν” του πρωθυπουργού που έγινε προσπάθεια να εμφανιστούν ως προπέτασμα καπνού. Η φωτιά, όμως, αυτή τη φορά δεν καίει το σώμα της πατρίδας, αλλά ψήνει τον καθέναν ξεχωριστά», *ΕΘΝΟΣ* (ηλ. έκδ.), 14-12-2007.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: φτωχοποίηση 900, φτωχοποιήσεις 103 / και με ενωτικό]

φωτοειδησεογραφικός, -ή, -ό

«Σύμφωνα με πληροφορίες από μάρτυρα όπως τις μεταφέρουν οι New York Times, ο Χ., που εργάζεται για το φωτοειδησεογραφικό πρακτορείο Getty, υπέστη βαρύ εγκεφαλικό τραύμα και ήταν σε εξαιρετικά κρίσιμη κατάσταση», *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 12-5-2011.